
De fractie heeft de volgende vragen:

Geachte voorzitter,

In de raad van 4 juli 2019 is de motie Integraal Dierenwelzijnsbeleid unaniem aangenomen. Met 
deze motie wordt het college verzocht:

1.      In overleg met zowel professionele als private partners te komen tot een analyse van de 
problemen bij de uitvoering van het dierenwelzijnsbeleid in Roosendaal;

2.      Samen met deze partners een integrale dierenwelzijnsnota te ontwikkelen waarbij in kaart 
gebracht wordt op welke wijze het dierenwelzijn het beste gewaarborgd kan worden binnen de 
gemeente Roosendaal en welke acties daarvoor nodig zijn;

3.      Het dierenwelzijnsbeleid expliciet te benoemen binnen de portefeuilleverdeling van het college 
en daarmee expliciet bij één van de portefeuillehouders onder te brengen;

4.      Voor 1 april 2020 de raad een voorstel ter bespreking voor te leggen waarin sprake is van een 
volwaardig integraal dierenwelzijnsbeleid in Roosendaal;

In antwoorden op raadsvragen van de fractie van GroenLinks inzake Bestrijding 
Eikenprocessierups en stand van zaken Dierenwelzijnsbeleid (mei 2020), gaf u aan:

Voordat de coronamaatregelen werden afgekondigd waren we gestart met het opstellen van het 
integraal dierenwelzijnsbeleid. De coronamaatregelen hebben dit proces vertraagd. Zo konden 
bijvoorbeeld de groepsgesprekken met stakeholders geen doorgang vinden. Wij verwachten de nota 
Integraal Dierenwelzijnsbeleid in oktober van dit jaar alsnog aan de raad te kunnen aanbieden.

Wij hebben hierover de volgende vragen:

1.  Wat is de huidige stand van zaken? Zijn de groepsgesprekken met de stakeholders inmiddels 
afgerond en wanneer verwacht u de nota Integraal Dierenwelzijnsbeleid aan de raad te kunnen 
aanbieden?

2. Kunt u aangeven met welke stakeholders u de gesprekken voert/heeft gevoerd en kunt u toelichten 
of u daarmee een objectieve en volledige inventarisatie heeft ten behoeve van de totstandkoming van 
een integraal dierenwelzijnsbeleid? 

3. Kan de raad bij het aanbieden van de nota integraal dierenwelzijnsbeleid tevens een analyse 
verwachten van de huidige problematiek bij de uitvoering van het dierenwelzijnsbeleid in Roosendaal, 
zoals in de raad van 4 juli 2019 middels de motie integraal dierenwelzijnsbeleid is verzocht?

Namens,

https://raad.roosendaal.nl/Vergaderingen/Raadsavond/2019/04-juli/17:00/AANGENOMEN-Motie-12-GroenLinks-Integraal-Dierenwelzijnsbeleid.pdf
https://raad.roosendaal.nl/documenten/Raadsvraag/47-2020-Antwoord-raadsvragen-GroenLinks-Bestrijding-eikenprocessierups-en-uitwerking-Dierenwelzijnsbeleid-in-Roosendaal.pdf
https://raad.roosendaal.nl/documenten/Raadsvraag/47-2020-Antwoord-raadsvragen-GroenLinks-Bestrijding-eikenprocessierups-en-uitwerking-Dierenwelzijnsbeleid-in-Roosendaal.pdf


ChristenUnie Roosendaal, Karen Suijkerbuijk-Ader

VLP, Arwen van Gestel

Wij beantwoorden de vraag als volgt:

 

1.   De nota Dierenwelzijnsbeleid wordt op dit moment afgerond. Er hebben groepsgesprekken en 
individuele gesprekken plaatsgevonden met de stakeholders. Wij verwachten de nota begin april aan 
de raad te kunnen aanbieden.  

2.   Voor de gesprekken met stakeholders is een brede groep vertegenwoordigers uitgenodigd. Via 
hen was tevens de mogelijkheid om andere vertegenwoordigers aan te laten sluiten. De volgende 
organisaties hebben deelgenomen aan de gesprekken:

-      Dierenbescherming Regio Zuid

-      Dierenopvang Arduin

-      Gezelschapsdierenkliniek Roosendaal

-      Stichting Egelopvang Roosendaal

-      Kinderboerderij Minnebeek

-      Dierenpolitie

-      KNNV Roosendaal

-      VRC Zundert Fauna Opvang Brabant

-      Brabantse Delta

-      Imkerij – Theo Hermans

-      Wilma van der Kooi

-      Gemeente Roosendaal

 

Meerdere organisaties waren uitgenodigd om deel te nemen. Wij zijn van mening dat er een 
objectieve en volledige inventarisatie is uitgevoerd. Mochten er organisaties zijn die zich op de een of 
andere manier toch gepasseerd voelen, dan zijn zij van harte welkom om alsnog aan te sluiten voor 
de uitvoering van de nota.

 

3.   In de motie is verzocht om een analyse van de problemen bij de uitvoering van 
dierenwelzijnsbeleid in Roosendaal. In de gesprekken met de partners hebben wij opgehaald tegen 
welke knelpunten zij aanlopen in de praktijk. Breed gedragen knelpunten hebben wij verwerkt in de 
nota en daar hebben we doelstellingen en acties op geformuleerd. Dit kan betekenen dat we over 
sommige knelpunten nog nader met elkaar in gesprek gaan om gezamenlijk te bepalen waar de 
hiaten zitten en hoe dat op te lossen. 

Met vriendelijke groet,



Namens het college van burgemeester en wethouders,

Wethouder I.M. (Inge) Raaijmakers MSc. RC


